
    ÄRENDE 14 
    vid styrelsemöte 2007-08-30 
 
 
Till  
Styrelsen för  
AB Stockholmshem 
 
 
 
 
 
Anmälan angående remisser 
 
Till Stockholmshem inkommer årligen ett relativt stort antal remisser för besvarande. De flesta kommer via Stock-
holms Stadshus AB som underremisser medan andra kommer från stadsledningskontoret eller rotlarna. Det före-
kommer också remisser från Stockholms läns landsting, länsstyrelsen m. fl. Denna typ av remisser anmäls i 
styrelsen medan förvaltningsremisser från andra nämnder och styrelser inte normalt anmäls i styrelsen. 
 
Nedan anges sedan föregående möte inkomna och besvarade remisser, avsändaren och svarstiden. Inkomna 
remisser och remissvaren finns tillgängliga hos styrelsens sekreterare. 
 
Obesvarad 
 

• Förslag till Stockholms miljöprogram 2007-2010, RIII, 2007-08-29 
 
 
Besvarad 

• Skrivelse angående sänkta hyror för allmännyttans hyresgäster, SSAB, 2007-08-08 
 
 
Jag föreslår att styrelsen beslutar 
 
att   godkänna anmälan angående remisser. 
 
 
Stockholm 2007-08-22 
 
 
 
Pelle Björklund 


